



Service Médical
Tél.: 02/374.94.95
Fax : 02/373.87.89

1180 BRUXELLES/BRUSSEL,

Dear parents,

Please return the completed accident declaration form together with the medical certificate completed and signed by a doctor, to **Mr. Mark RUSSELL** in the Château, as soon as possible.

Please take care to complete section 2 (Identité du représentant legal), and on page 3 to add your name and personnel number (N° d'inscription) OR put your mutual sticker there and also to sign at the bottom of the page. Mark RUSSELL will send the documents to ETHIAS, the school's accident insurance company.

He may be contacted at school on Mondays, Tuesdays, and Thursdays between 8.30 and 14.30 and on Fridays between 8.30 and 12.45. His direct number is **02/373.86.03**.

Thank you for your cooperation.

Chers parents,

Veillez renvoyer la déclaration d'accident ainsi que le certificat médical dûment rempli et signé par le médecin à **M. Mark RUSSELL** au Château, aussi vite que possible. Veillez également compléter la section 2 (Identité du représentant légal), et sur la 3^{ème} page, ajoutez votre nom et nombre du personnel (N° d'inscription) OU affichez votre vignette de la mutualité et signez en bas de la page. M. RUSSELL enverra les documents à ETHIAS, la compagnie d'assurances des accidents scolaires de l'école. Vous pouvez contacter M. Russell à l'école le lundi, mardi, et jeudi entre 8h30 et 14h30 et le vendredi de 8h30 à 12h45. Sa ligne directe est la suivante : **02/373.86.03**.

Merci d'avance pour votre compréhension.